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Onderwerp: Vragen voor vragenhalfuurtje maandag a.s. 

 

Geachte heer Graafhuis, 
 
De VVD heeft voor aanstaande maandag tijdens de Statenvergadering de volgende vragen: 
 
Vragen Willem Joustra (VVD) over het uitstel van de tweede uithoflijn 

Op 16 september 2015 meldde de Utrechtse Internet Courant dat Het Rijk geen geld beschikbaar heeft gesteld 

voor een tweede Uithoflijn. Dat bleek tijdens de presentatie van de Miljoenennota op Prinsjesdag. 

Inmiddels hebben meerdere media bericht over deze kwestie. De VVD heeft daar vragen over: 

 
- Wat zijn de gevolgen volgens het college van het niet doorgaan van deze 2de lijn? En hoe gaat het 
college hier mee om? 
- Er is gesproken over een treinstation op de uithof. Is er een relatie met de plannen voor de tram? 
- Ligt de realisatie, daar waar de provincie directe invloed uitoefent, van de uithoflijn op schema? 
- Zijn er projecten die randvoorwaardelijk zijn voor de uithoflijn die op dit moment (een risico op) 
vertraging hebben? 
 
Met vriendelijke groet en dank, 
 
Willem Joustra 
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